
Izjava za javnost z dne 17. 3. 2016 
 
 
Spoštovani, 
 
v zvezi s tragičnim dogodkom, ki se je zgodil v Urgentnem centru SB Nova Gorica, smo 
pretreseni in se še kako zavedamo svoje odgovornosti do nam zaupanih pacientov in jo v 
okviru naše dejavnosti tudi v celoti vedno prevzemamo. 
 
Doslej  že podane izjave dodatno pojasnjujem. 
 
1. 
V zvezi z vprašanjem, ki zadeva odgovornost  SB Šempeter, kot uporabnika objekta urgence 
smatram, da glede na to, da SB ni bila investitor navedene gradnje in je bil navedeni objekt 
le predan SB v uporabo ne more nositi odgovornosti na napake ki so nastale med gradnjo in 
med samo uporabo objekta. 
 

2.  

Ugotovljene nepravilnosti v napeljavi plinov v enem od štirih stebrov v reanimacijskem 
prostoru so bile odpravljene. 16. 3. 2016 je bil opravljen komisijski pregled vgrajenih 
priključkov medicinskih in tehničnih plinov na urgentnem centru, ki ni pokazal nepravilnosti,  
tako da je delo v urgentnem centru za paciente in zdravstveno osebje varno.  

3. 

Potek dogodkov  v reanimacijskem prostoru  in vzročna povezava s smrtjo je v postopku 
strokovne presoje, tako da izjav do zaključka postopka ne bomo dajali, tudi v izogib  
moralnega pritiska na svojce, s katerimi smo ves čas v kontaktu in s katerimi iskreno 
sočustvujemo. Vse kar je v naši moči bomo storili za pomoč svojcem ob njihovi neizmerni 
bolečini zaradi izgube bližnjega. 

4.  

Število obravnav v urgentnem centru ne odstopa od dnevnega povprečja v preteklih 
mesecih. 

5. 

Notranji nadzor poteka po standardih in predpisih in bodo z zaključki nadzora seznanjene 
pristojne inštitucije. 

6. 

K odgovornosti posameznikom in ustanov bomo pozvali ko bodo znani rezultati preiskav, ki 
so teku. 

7. 

Bolnišnica novinarskim hišam ni posredovala nobenih fotografij oz. kopij dokumentacije, ki so 
v medijih objavljene, saj dokumentov, ki so predmet te preiskave ne moremo posredovati v 
javnost pred zaključki preiskave. 

 



Ker je ta tragičen dogodek pretresel ne samo nas ampak tudi prebivalstvo naše regije in širše 
smo mi prvi, ki želimo javnosti podati jasne odgovore. Takoj ko bodo znana nova dejstva 
bomo javnost z njimi tudi seznanili. 

 

S spoštovanjem. 

 

Direktorica zavoda 

prim. Nataša Fikfak, dr. med., spec. int. in hemat. 

 

 


